
Skjeberg Rotaryklubb 

 

Referat fra styremøte 1. april 2019  

Møtet ble holdt med korrespondanse pr. e-post 

 

Agenda: 

1. Innkjøp av parkbenker. 

Brev fra President Einar Gundersen: 

Vi har nå kommet til det punktet at det behøves et formelt styrevedtak på innkjøp og 
utplassering av 5 stk. parkbenker i resirkulert plast. Benkene er vedlikeholdsfrie, og 
hver benk sparer miljøet for 75 kg. mikroplast, tilsvarende over 2000 1.5ltr. 
plastflasker. Dette må vel kalles politisk korrekt, og bør føre til god publisitet for 
klubben. 
Det er budsjettmessig dekning for anskaffelsen. 
  
Selv om jeg hadde ønsket, kan jeg ikke ta et ordinært møte på dette, så jeg ber om at 
hver enkelt melder tilbake på e-mail. 
  
Mvh Einar 

 

 

Forslaget ble støttet av Per Inge Magnussen, Morten Pehrsen, Rune Larsen, 

Jørgen Winsvold og Ole-Kristian Laengen. 

 

Følgende kommentarer ble notert:  

Plassering er viktig, og at det er tillatt å plassere der.  

Én var litt tvilende til reell miljøgevinst vi påroper oss. 

Én stilte spørsmål om hvilke føringer Styret skal legge på komiteene. 

 

. 

 

 

    

 
Svalerødkilen, 11.april 2019 
 
O.K.Laengen 
Sekretær 


